



Protokoll, F-styrelsesammanträde 19, 20/21

Datum 2021-05-25

Tid 12:15

Plats Zoom

F21-19 Formalia

F21-19.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 12.15.

F21-19.2 Avstängning av mobiltelefoner

Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös.

F21-19.3 Val av

1. **Till mötesordförande väljs** William Nordberg F19
2. **Till sekreterare väljs** Petter Persson F19
3. **Till justerare väljs** Malin Gidlund F19
4. **Justeringsdatum** sätts till 2021-06-08

F21-19.4 Närvaro samt justering av röstlängd

För närvaro se bilaga ssF21-19.1.

Mötet finnes beslutsmässigt med 12 närvarande och 9 röstberättigade.

F21-19.5 Adjungeringar

Marcus Häggström ET20

F21-19.6 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses vara behörigt utlyst.

F21-19.7 Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkänns.

M21-19 Meddelanden

M21-19.1 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

M21-19.2 Ordföranden informerar

William berättar att han satt igång arbetet med f-sektionens nya hemsida och filsamling. Han meddelar också fikaautomaten i Göte är flyttad till Mitum.

M21-19.3 Enheterna informerar

Kommunikationsenheten: -

Utbildningsbevakningsenheten: Marcus har haft möte med utbildningsbevakningsenheten, de skulle utse pristagare av pedagogiskt pris. Marcus har varit grundutbildningsmöte matteinstitutionen. De pratade om att institutionen ska lägga till AI-kurser. Han berättade också att till hösten 2023 kommer en civilingenjörsutbildning i kemi att starta.

Studiesocialaenheten: - Arbetsmarknadsenheten: Philip berättar att NärU håller på att välja nya medlemmar. Henrik på Sveriges ingenjörer är svår och få tag på. Philip håller på med planeringen inför den sista workshopen vi planerat att ha med SI.

Övriga: -

**Ä21-19 Ärenden****Ä21-19.1 Äskan från ET**

Styrelsen diskuterar kort om äskan enligt bilaga ssÄ21-19.

Styrelsen beslutat att bevilja äskan på 1150 kr för till att måla ET-märket utanför MIT från Åsa Albrecht.

Ä21-19.2 F-sport

Marcus Häggström berättar om I-sektionens sportmästeri. De har hand om så kallade "EPA", efter plugget aktiviteter. Marcus idé är att skapa undergruppen F-sport som skulle bli F-sektionens motsvarande sportmästeri. Hannes berättar att hans erfarenhet är att det är smart att synas under mottagningen. Malin tycker det är bra att det finns ett sammanhang att träffas äldre kursare/kompisar som inte involverar förtäring av alkohol. Williams förslag är att en grupp startas upp och att man väljer några poster. I alla fall en ordförande, kommunikationsansvarig till exempel. Skriv också en kort verksamhetsplan. Till stormöte 1 i höst så föreslår vi en stadgeändring. Ett sportmästeri kommer hjälpa F-sektionen att synas mer.

D21-19 Diskussion**D21-19.1 Utvärdering av stormöte 4**

Vi utvärderade kort Stormöte 4. William tycker att vi behöver korta ner meddelandedelen under stormötena. Hannes poängterar att problemen är att det är långtråkigt att sitta i digitala möten och problemet kommer lösa sig själv när vi återgår till normala möten. Vi bör generellt inte ändra för mycket i mötesverksamheten.

A21-19 Avslutande formalia**A21-19.1 Övriga frågor**

William tycker att namnen på alla sociala medier konton behöver få enhetliga namn. F-sektionen - Umeå föreslår William. Styrelsen har inga invändningar.

Vi diskuterade kort om utbildningsbevakare-posten. Eftersom det är svårt att välja båda just nu skulle man kunna föreslå att posten för ET och TF slås ihop till en post. Frågan kan lyftas senare när vi har haft en normal termin föreslår Philip.

Vi bestämde att en överlämningsaktivitet ska hållas. William lägger ut en doodle som alla får fylla i så vi kan bestämma ett datum.

A21-19.2 Datum för kommande möten

Nästa möte blir 2021-06-07.

A21-19.3 Mötets avslutande

Mötet avslutas 13.11.



Mötesordförande

William Nordberg

William Nordberg F19

Mötessekreterare

Petter Persson

Petter Persson F19

Justerare

Malin Gidlund

Malin Gidlund F19



Närvarolista vid F-styrelsesammanträde 19, 20/21

Datum 2021-05-25

Tid 12:15

Plats Zoom

Styrelsemedlemmar	Post
William Nordberg	Ordförande
Marcus Sundin	Utbildningsbevakare
Adrian Stigsson	Kommunikationsansvarig
Petter Persson	Sekreterare
Philip Beckman	Arbetsmarknadsansvarig
Malin Gidlund	Vice ordförande
Paula Zea	Förstaårsrepresentant
Pontus Yngvesson	Studiesocialtansvarig
Eddie Blomström	Utbildningsbevakare

Övriga närvarande	Anmärkning
Marcus Häggström	
Moa Hjorth	
Hannes Bäckman	